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Protokoll 
MÖTE Gesterby-Sepänkylä Kyläyhdistys, styrelsen 
TID Ons 21.3.2012 kl 19.02 – 20.20 
PLATS c/o Johanna Westman 
NÄRVARANDE Roger Lindman, Peter Korhonen, Raimo Mättö (pj), Asko Haapakoski, Johanna 

Westman,  
 
FRÅNVARANDE Johannes Kangas, Jaakko Rahja 
 
MÖTETS GÅNG 
 
1. Mötet öppnas, dess laglighet och beslutförhet konstateras 

Ordföranden öppnade mötet samt konstaterade att det  var beslutfört, emedan 
ordföranden samt fler än hälften av ledamöterna var närvarande. Mötet hade 
sammankallts per epost 2.3.2012. Eftersom sekreteraren hade förhinder fördes 
protokollet av ordföranden. 

2. Protokollet för föregående styrelsemöte 
Protokollet för föregående möte (31.5.2011) godkändes och undertecknades. 

3. Godkännande av mötets arbetsordning 
Konstaterades att arbetsordningen utgörs av förberedelserna för årsmötet. 

4. Beredning av årsmötet 
Föreningens årsmöte behandlar de ärenden som nämns i stadgarnas 11§. Beträffande 
de ärenden som ska beredas fattades beslut och verkställdes som följer:: 

 
1. Mötet öppnas 

2. Val av ordförande, sekreterare och två protokolljusterare för mötet, samt vid behov två rösträknare 

3. Mötets laglighet och beslutförhet konstateras 

4. Föredragningslistan för mötet godkänns som arbetsordning 

Årsmötet hålls ti 15.5.2012 med början kl 18 i Porkalasalen i Kyrkslätts 
huvudbibliotek (reserveringen gjord 22.3.2012/Mättö). 
Ordf skriver möteskallelse och föredragningslista före 1.4.2012 och skickar 
dem till Asko, som ser till att Johannas översättning till svenska finns på 
baksidan och att kallelsen distribueras senast 30.4.2012. 

5. Föregående års bokslut, verksamhetsberättelse och revisionsberättelse 

Kassören (Peter) redogjorde för det gångna årets bokslut (balans och 
resultaträkning). Balansen slutar på 2375,72 och resultaträkningen visar en 
vinst på 295,30 euro.  
Styrelsen undertecknade bokslutet.  
Kassören överstyr det undertecknade bokslutet till  verksamhetsgranskaren 
(Reijo Suvanto) för dennes utlåtande, enligt stadgarnas krav. 
Ordf skriver före 1.4.2012 en årsberättelse för kommentarer av övriga 
styrelsemedlemmar och sammanställer därefter det slutliga dokument som 
presenteras för årsmötet. 

6. Beslut om att fastställa bokslutet och attbevilja styrelsen och övriga redovisningsskyldiga ansvarsfrihet. 

7. Fastställande av innevarande års verksamhetsplan, anslutnings- och 
medlemsavgifter samt budget 

Ordf skriver före 1.4.2012 en verksamhetsplan för kommentarer av övriga 
styrelsemedlemmar och sammanställer därefter det slutliga dokument som 
presenteras för årsmötet. 
Kassören uppgör en budget för verksamhetsåret och presenterar den för 
årsmötet. 
Styrelsens förslag till årsmötet är att anslutnings- och medlemsavgifterna 
inte ändras (ingen anslutningsavgift uppbärs och den årliga 
medlemsavgiften är 5 euro). 
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8. Beslut om antalet medlemmar i styrelsen och val av styrelsemedlemmar 
och ersättare  

Samtliga medlemmar i den nuvarande styrelsen ställer sig till förfogande för 
återval. Nuvarande styrelseordf uttryckte en förhoppning om att Jaakko 
Rahja ska åta sig ordförandeskapet. 

9. Val av verksamhetsgranskare för föreningen 

Styrelsen föreslår att Reijo Suvanto återväljs som verksamhetsgranskare. 
10. Övriga i möteskallelsen nämnda ärenden behandlas 

Medlemmarna har inte framlagt några övriga ärenden för styrelsen, men 
styrelsen föreslår att mötet i rådgivande syfte diskuterar följande ärenden: 
a) Finns det hos de nuvarande invånarna i Smedsby en vilja att återställa 

det hävdvunna namnet ”Smedsby” som byns enda officiella namn? 
”Smedsby” användes ända till slutet av 1980-talet, då man övergick till 
nuvarande tvånamnspraxis. ”Smedsby” är kort och lätt att uttala. 
Namnet skulle på ett vackert sätt reflektera byns traditioner (< för 
Östersundoms del har man gjort på detta sätt). 

b) Hur kan byföreningens namn ändras så att det återspeglar byns bägge 
språkgrupper? 

c) Hur upplevs servicekvaliteten för nuvarande bredbandstjänster? Finns 
det ett konkret behov av betydligt bättre bredbandsservice och finns det 
beredskap att täcka de kostnader som i så fall med nödvändighet 
uppstår. 

d) Hur motsvarar utbudet av kollektivtrafik det verkliga behovet? Finns det 
intresse för ett koncept med ”anropsbuss”  (jfr HRT-försöket ”Metropol”!) 

e) Frågor i anslutning till delgeneralplanen och vattenförsörjningen. 
5. Kommunens verksamhetsbidrag 

Byfören ansöker inte detta år om verksamhetsbidrag från kommunen. 
6. Understöd för talkoarbete 

Peter utreder om det finns något lämpligt projekt för innevarande verksamhetsår och 
bereder en eventuell ansökan. 

7. Sommarfest inkommande sommar 
Inger Huldin torde också denna sommar ordna en sommarpic-nic i augusti. Föreningen 
syftar till att kanalisera sin aktivitet  till stöd för detta evenemang, på så sätt som Inger 
finner lämpligt. Peter representerar föreningen i arrangörernas riktning. 

8. Information och webbsida 
Webbsajten fungerar och informationen löper. Asko och Peter innehar lösenord för 
uppdatering av webbsajten, mutta i första hand är det Asko som sköter uppdateringen. 
Meningen är att webbsajten ska utnyttjas aktivt. 

9. Planefrågor 
Delgeneralplanen torde inte göra några stora framsteg under 2012. 

10. Humaljärvs samfällda badstrand - tillgänglighet 
Många fastigheter i Smedsby har rätt till en samfälld strand i viken norr om Korkberget 
där det i tiderna har funnits ett båtskjul o.a.dyl. Enligt gamla fastighetskartor finns det 
en servitutsväg som leder till stranden också från Kyrkvägen i nordost. Styrelsen 
beslutade utreda servitutsvägens status och främja en aktivering av vägen. 

11. Nästa möte 
Den nya styrelsen torde konstituera sig efter årsmötet. 

12. Mötet avslutas 
Mötet avslutades kl 20.20. 


